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ACTA DE LA SESSIÓ DE LA COMISSIÓ INFORMATIVA DE POLÍTIQUES DE LA GESTIÓ I PROMOCIÓ DE 
L'HABITATGE I TRANSICIÓ ECOLÒGICA 

 
Identificació de la sessió 
Núm.: 1/2021 
Caràcter: ordinari 
Data: 19 de gener de 2021 
Hora: de 12:30 a 14:15 
Lloc: Sessió realitzada telemàticament amb videoconferència 

 
Assistents: 

 
Titulars: 
Sergi Talamonte Sánchez, president de la comissió, regidor del Comú de Lleida 
Ignasi Amor Bergé, regidor d’ERC-AM 
Fèlix Larrosa Piqué, regidor del PSC 
Joan Queralt Colom, regidor del PSC 
Marta Gispert Rocasalbas, regidora de JxCat Lleida 
Joan Ramon Castro Huguet, regidor de JxCat Lleida 
Ángeles E. Ribes Duarte, regidora de C’s 
José Maria Córdoba Alós, regidor de C’s 
Xavier Palau Altarriba, regidor del PP 
Fermín Español Blanch, representant de la FAVLL 
Esther Fanlo Grasa, coordinadora de sostenibilitat, secretària de la Comissió 

 
Altres assistents: 
Guillermo Hervera Nadal, director de l’Empresa Municipal d´Urbanisme – EMU 
Joan Balasch Solanes, cap de secció de Medi Ambient 
Miriam Villoria Mombiela, responsable àrea social de l’Empresa Municipal d’Urbanisme - EMU 

 
S’excusa: 
Montse Pifarré Torres, regidora d’ERC-AM 

 
Aquesta sessió es fa mitjançant sistemes electrònics (Teams) de conformitat amb l’habilitació que 
efectua l’article 46.3 de la 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases de règim local, en la redacció 
donada per la D.F. segona del Reial Decret Llei 11/2020, de 31 de març. També en concordança a les 
previsions de la Disposició Addicional tercera del Decret Llei 7/2020, de 17 de març, de mesures 
urgents en matèria de contractació pública, de salut i gestió de residus sanitaris, de transparència, de 
transport públic i en matèria tributària i econòmica. Tal com preveuen aquestes normes i l’acord del 
Ple de la Corporació de data 31 de març d’enguany, es garanteix la identitat dels membres, el 
contingut dels acords adoptats, així com la interactivitat i intercomunicació entre ells en temps real i 
la disponibilitat dels mitjans durant la sessió. 
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Ordre del dia 
 

1. Lectura i aprovació, si escau, de l’acta de la sessió anterior. 
2. Expedients sotmesos a Ple: 

 

 
Núm. Expedient Assumpte 

Exp. MAH-2021-0061 Proposta d’aprovació del text de l’addenda de pròrroga del 
Conveni de col·laboració i d’encàrrec de gestions entre l’Agència 
de l’Habitatge de Catalunya i l’Ajuntament de Lleida relatiu a 
l’Oficina Local d’Habitatge de Lleida, per a l’any 2021. 

Exp. MAH-2021-0063 Proposta d’aprovació del text de l’addenda de pròrroga del 
Conveni de col·laboració entre l’Agència de l’Habitatge de 
Catalunya i l’Ajuntament de Lleida, relatiu al Programa de 
Mediació per al Lloguer Social d’Habitatges, per a l’any 2021. 

 

3. Debat sobre les propostes i suggeriments al Protocol d’ús d’habitatges públics. 
4. Informe d’activitats de la Regidoria. 
5. Precs i preguntes. 
6. Torn obert de paraules. 

 
Desenvolupament de la sessió 

 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 

Als membres de la comissió se’ls ha tramés l’esborrany de l’acta de la sessió anterior, que es 
dona per llegida i s’aprova per unanimitat. 

 
2. Expedients sotmesos a Ple 

Exp. MAH-2021-0061: Proposta d’aprovació del text de l’addenda de pròrroga del Conveni de 
col·laboració i d’encàrrec de gestions entre l’Agència de l’Habitatge de Catalunya i l’Ajuntament 
de Lleida relatiu a l’Oficina Local d’Habitatge de Lleida, per a l’any 2021. 

 
S’informa favorablement amb els vots a favor dels grups municipals ERC-AM, PSC, JxCat, 
Ciutadans I Comú de Lleida, i l’abstenció de i PP. 

 
Exp. MAH-2021-0063: Proposta d’aprovació del text de l’addenda de pròrroga del Conveni de 
col·laboració entre l’Agència de l’Habitatge de Catalunya i l’Ajuntament de Lleida, relatiu al 
Programa de Mediació per al Lloguer Social d’Habitatges, per a l’any 2021. 

 
S’informa favorablement amb els vots a favor dels grups municipals ERC-AM, PSC, JxCat, 
Ciutadans I Comú de Lleida, i l’abstenció de i PP. 

 
 

3. Informe d’activitats de la Regidoria 
3.1. Inici desplegament recollida de residus porta a porta a Pardinyes Balafia. 
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3.2. Presentació ajut de neteja cursos fluvials a l' ACA. 
3.3. Millores al Refugi dels peluts. 

 
4. Precs i preguntes 

4.1. Pregunta_2020-500-PSC– Inversió Plaques fotovoltaiques del CC Balàfia 
En el pressupost de la Fundació Lleida 21, en quin apartat es contempla la inversió de les 
plaques fotovoltaiques del CC Balàfia?. 

 
Pregunta formulada Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
4.2. Sol.licitud_2020-502-PSC– Informe coberta Balàfia 

En referència al punt 21 de l’ordre del dia del Ple Ordinari de 30 de desembre de 2020 en el 
marc de la darrera Comissió Informativa vam demanar que se’ns facilités un informe que 
validés la necessitat o no d’un informe de patrimoni que avalés la cessió de la coberta del 
Centre Cívic de Balàfia a la Fundació Lleida 21 per a promoure la instal·lació fotovoltaica. 
Donat que de veu se’ns va dir en la Comissió Informativa que se’ns facilitaria i no ha estat 
així sol·licitem que se’ns faci arribar abans del Ple per poder avaluar-lo. 

 
Sol·licitud formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
4.3. Pregunta_2021-16-PSC-Contractes plantacions 

Quins contractes per a la plantació s’han fet, quin és l’import de la inversió i a quines 
empreses? 

 
Pregunta formulada pel Grup Municipal Socialista. 
La resposta ha estat penjada a la Biblioteca de documents de la Comissió. 

 
 
 

Les intervencions realitzades al llarg de la sessió es recullen en el document annex a aquesta acta. 

El president aixeca la sessió, de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 

 
La secretària Vist i plau 

El president 

Sergi 
Talamonte 

Firmado 
digitalmente por 
Sergi Talamonte 

Sanchez - DNI Sanchez - DNI 
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